

# Hong Kong Softball Association Newsletter June - August 2021 Published In September



香港壘球總會  
六月至八月  
每月回顧



第64屆體育節於今年4月至6月透過舉辦不同形式的活動，鼓勵市民積極參與運動，致力推廣「全民運動」。



球會一直致力推廣壘球運動，今屆體育節有幸到學校探訪，向同學們介紹本屆東京奧運其中一項新增的奧運項目 - 女子壘球，並讓學生有機會體驗壘球運動，藉此提高他們對壘球的認識及興趣，同學們更可以一同「做住運動迎奧運」。



同時，香港女子代表隊教練大島田先生，榮獲 TVB 邀請成為專業評述團員之一。在精彩賽事中為大家作出評述之餘更加提供一些專業意見為大家加以分析。



另外，球會更有幸於8月13-14日受香港同樂運動會邀請於九龍灣會展中心舉行攤位，宣傳壘球項目。

此外，由戴麟趾爵士康樂基金撥款資助的兩個打擊籠亦於7月16日開始接受網上預約。



同時，為發掘更多壘球人才，開辦了3個暑期壘球訓練班，反應十分熱烈，3個訓練班名額全滿，多謝各位會員踴躍支持。





第二十二屆大專壘球比賽在6月26日於天光道壘球場展開，是次比賽分別有6隊男子及6隊女子大專院校角逐。



是次賽事，我們十分榮幸邀請到「中國香港體育協會暨奧林匹克委員會副會長」霍啟剛先生，在百忙中抽出寶貴時間來臨及擔任頒獎嘉賓。



同時亦感謝香港高等教育科技學院(THEi)運動治療團隊為整個比賽提供專業的運動治療及急救支援。



雖然賽事期間因天雨關係而延遲，但亦感謝各個院校的支持及配合，最後於8月22日順利完成今屆大專壘球比賽。恭喜香港大學男子及女子隊伍成功衛冕冠軍寶座。



再者，為備戰12月台灣舉行的世界盃壘球賽，U12球員出現到大棠參與為期五日的訓練營，期待獲得佳績，讓我們一同期待他們的脫變。



最後，特別會員大會在8月15日在天光道壘球場順利舉行。感謝當天出席的會員支持，令更新的會章得以順利通過。現時會章已更新至本會網頁，供會員參考。



The 64th Sports Festival organized various activities from April to June to encourage the public to participate in sports activities and promote "Sports for All".



Our Association is committed to promoting softball. We are honored to visit the school to introduce to the students, one of the newly added Olympic events in the Tokyo Olympics-women's softball, and give students the opportunity to experience this sport. Apart from increasing their knowledge and interest in softball, students also can "do the sports and welcome the Olympics" together.



Meanwhile, Den-san, the coach of the Hong Kong Women's Softball Team, was invited by TVB to become one of the professional commentary teams. In addition to commenting on the exciting Olympic events, He would also provide some professional opinions.



Furthermore, we were honored to be invited by Hong Kong Gay Games to hold a booth at the Kowloon Bay International Trade and Exhibition Centre on August 13-14 to promote softball events.



In addition, the two batting cages funded by the Sir David Trench Fund for Recreation have also started to accept online appointments on July 16.



In order to discover more softball talents, 3 summer softball training courses were opened and received enthusiastic responses. All the courses were full. Thank you for your support.





The 22nd Hong Kong Inter-University Softball Competition was held on June 26 at Tin Kwong Road Softball Field. In this competition, 6 men's and 6 women's colleges and universities competed.



For this event, we are very honored to invite Mr. Fok Kai Kong, the Vice President of the “Hong Kong Sports Association and Olympic Committee of China”, to take time out of his busy schedule to come and serve as the award-giving guest.



Also, thank the Technological and Higher Education Institute of Hong Kong (THEi) sports therapy team for providing professional sports therapy and first aid support for the entire competition.



Although the competition was delayed due to the rain, we appreciated all the universities for your support and cooperation. Finally, the 22nd Hong Kong Inter-University Softball Competition was successfully completed on August 22. Congratulations to the men's and women's teams of the University of Hong Kong for successfully defending the championship.



To prepare for the World Cup softball game in Taiwan in December, U12 players participate in a five-day training camp, looking forward to achieving good results.



Besides, the EGM was successfully held on August 15th at the Tin Kwong Road Softball Field. Thank you to members who attended that day, so that the updated chapter was passed smoothly. The current chapter has been updated to the website of the HKSA for members' reference.